

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-04-11

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:03

## § 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

## § 3 Val av mötesordförande

Hassan Othman Alkaday väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

## § 5 Val av justerare

Hassan Othman Alkady och Arta Ekman väljs till mötets justerare.

## § 6 Fastställande av dagordning

§ 11 Information/Diskussion: EDUC läggs till i dagordningen.

## § 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-04-04).

## **§ 8 Varvet runt**

### **Ordförande**

Ordförande har efterforskat i hur man går tillväga ifall man vill överklaga ett beslut taget av institutionen. Detta eftersom det finns en del studenter som ställt frågan om hur man kan överklaga beslutet om förändringen av examinationsform på HRO600. Han har också bokat in ett möte med prefekten för att få ett klagorand om hur beslutet kan överprövas och ifall det finns någon möjlighet till en extrainsatt omtenta på grund av denna förändring. Han har även haft möte med Oskyldighetsprojektet och de diskuterade om det framtida samarbetet. De ska dessutom inom kort ha årsmöte och välja ny styrelse och planen är att utöka antalet styrelseledamöter för en bättre utveckling av projektet.

### **Kassör**

Kassör har fört det löpande arbetet och föreslaget pris till vårbanketten.

### **Sekreterare**

Sekreteraren har fört det löpande arbetet.

### **Chefredaktör**

Chefredaktören hade i torsdags deadline för annonser men saknar en annons. Näringslivsansvariga ska förmedla deras kontakter och hoppas kunna hjälpa till att lösa problemet. Hon har även haft möte med vice ordförande och de bollade idéer inför att arrangera en releasefest för första numret av Rättstrycket. Hon har nu bokat lokal och spikat datum för releasefesten som kommer att äga rum den 17 maj.

### **Idrottsansvarig**

Idrottsansvarig har försökt nå vissa kontakter men det har varit svårt på grund av påskledigheten. Han har skickat ut korpeninformation och fortsatt arbetet med att uppdatera loggan för Sveriges Rikes Lag.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga har varit på EDUC-möte (se vidare information under egen punkt).

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har fortsatt arbetet med diplomeringen och vårbanketten. Biljetter till vårbanketten kommer de att släppa idag.

### **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvariga har fört det löpande arbetet och fått igenom några avtalsförnyelser med samarbetspartners.

## **§ 9 Varvet runt arbetsgrupper**

### **Arbetsgrupp: Järnbalk**

Arbetsgruppen har fått sångböcker från Stockholm och Uppsala och hoppas på att kunna få inspiration från dessa.

### **Arbetsgrupp: 5-kamp**

Arbetsgruppen har inte gjort något denna vecka då 5-kampen skjutits upp till hösten.

### **§ 10 Diskussion: Sommaravslutning**

Ordförande har varit i kontakt med de andra programföreningarna på skolan om att organisera en sommaravslutning tillsammans. De har diskuterat ett förslag om att anordna avslutningen i maj men det gick inte att få ihop då alla var i olika faser inför tentamen. De kom överens om att 4 juni var den dagen som passade bäst för samtliga program. Ordförande undrar nu hur styrelsen och främst evenemangsansvariga ställer sig till detta.

Styrelsen tycker det låter som en rolig idé och kommer fram till att datumet är det som passar bäst för flest terminer. Det är fortfarande långt kvar och evenemangsansvariga vill se hur de andra programföreningarna ställer sig till detta innan man fortsätter med planeringen.

### **§ 11 Information/Diskussion: EDUC**

Utbildningsansvariga har varit på EDUC-möte och informerar att ventilationen och eluttag i Malmstenssalen ska kollas upp igen. De berättar även att Feelgood fått kritik då de endast hjälper till om den psykiska ohälsan är relaterad till studierna. Studenterna som lämnat kritik menar att om det finns andra psykiska problem som är relaterade till privatlivet i övrigt, erbjuder inte Feelgood någon hjälp. Detta ska nu undersökas vidare. Utbildningsansvariga informerar också om att det ska skapas en ny programförening för masterstudenter då det har funnits ett problem att dessa studenter har känt sig utanför. Det har också uppkommit önskemål om att ha mensskyddsautomater på fler toaletter än bara hos kåren. Kåren ska därför kolla om det går att utöka till fler toaletter på skolan. De diskuterade även böne- och vilorum på mötet. Det finns även ett dedikerat vilorum mellan snurrdörrarna och huvudentrén. Det står "hissrum" och alla har möjlighet att få låna nyckel från receptionen för att få tillgång till rummet.

Den 22-26 maj ska det arrangeras speak up week på skolan. Syftet med denna vecka är att lyfta psykisk hälsa och det hela kretsar kring att få så många studenter som möjligt att svara på en stor enkät som rör ämnet. EDUC undrar hur Juridiska Föreningen vill och kan bidra för att försöka öka intresset till enkäten. Styrelsen vill gärna bidra och vara delaktiga i denna vecka och diskuterar hur JF kan göra det. Styrelsen ska fortsätta att tänka vidare på det.

## § 12 Övrigt

Inget övrigt tas upp.

## § 13 Nästa möte

2023-04-18 kl. 08:00-09:00.

## § 14 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 08:49



Hassan Othman (5 maj 2023 16:05 GMT+2)

---

Hassan Othman



Artå Ekman (5 maj 2023 16:09 GMT+2)

---

Artå Ekman